

DAAD LECTURER

Tessa Revink

GERMAN STUDIES

Macquarie University

Sydney



© Photo: private



”

As a DAAD lecturer at Macquarie University in Sydney, I specialise in German Studies, focusing on teaching the German language and culture to Australian students.

My primary responsibilities include conducting language courses, organising cultural events, and providing students with academic and research opportunities in Germany.

Additionally, I am highly dedicated to developing innovative teaching methods and fostering interdisciplinary collaboration between German Studies and other academic fields.

My overarching goal is to strengthen ties between Australia and Germany through promoting the study of German language and culture.

Through my work, I aim to inspire young people to engage in intercultural dialogue, cultivate their curiosity, and enhance their intercultural competencies.

DAAD LEKTORIN

Tessa Revink

GERMAN STUDIES

Macquarie University

Sydney



© Photo: privat



”

Als DAAD-Lektorin an der Macquarie University in Sydney bin ich im Bereich German Studies tätig. Mein Fokus liegt dabei auf der Vermittlung der deutschen Sprache und Kultur an australische Studierende.

Zu meinen Hauptaufgaben gehören die Durchführung von Sprachkursen, die Organisation von kulturellen Veranstaltungen, und die Beratung von Studierenden zu Studien- und Forschungsmöglichkeiten in Deutschland.

Auch die Entwicklung innovativer Lehrmethoden sowie die Förderung der interdisziplinären Zusammenarbeit zwischen den German Studies und anderen Fachbereichen sind in meiner Arbeit wichtig.

Mein Ziel ist es, durch die Vermittlung der deutschen Sprache und Kultur Brücken zwischen Australien und Deutschland zu bauen.

Ebenso möchte ich junge Menschen für den interkulturellen Dialog begeistern, ihre Neugier wecken und interkulturelle Kompetenzen fördern.